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Referat SU møte 28.09.2022 

 
Dok. ref.:  

 
Møtedato/
Tid: 

24.11.21 
18:00 

Stad: Teams Møtenr.: 4/2021 
Referent: Ingvild Vikingsen Skogestad 
Til stades: Monica Berntsen, Solfrid Kleiven, Ingvild Vikingsen Skogestad, Katrine Abelsen, Inga 

Grøm Sæle, Hege Mongstad, Vibeke Liljegren, Nils Petter Hustoft, Elna Nybakk.  
Forfall:  

 
SAKSLISTE 

Tema Beskrivelse Oppfølg. 
Faste saker 

Saker frå skulen  Informasjon om oppstart, frå Solfrid + generelt om SU. 
 

 Olweus. Skulen ønsker å bruke tid på kommunen sine 
antimobbesystem og eigne system for trygt og godt 
skulemiljø. Ein vil då ikkje fokusere på å oppfylle krava for 
å vere ein Olweusskule. 
 

 TL – Ein drøfta delingsmodell for deling av utgift til TL 
mellom skule og FAU. Det kom fram at fruktordninga er 
dyr. Det vart fremja forslag frå skulen om at vi kan ha 
frukt annan kvar veke, og heller bruke pengane som blir 
spart på TL. Skulen melder dette tilbake til FAU 
 

 Rydding – skulen foreslo veke 42 for felles rydding av 
loft. Det er bestilt inn container. Skulen startar ryddinga 
tysdag. FAU brukar onsdag ettermiddag. 

 
 
 
 
 
 
 
Rektor 
FAU-leiar 
 
 
 
 
 
 
Rektor 

Saker frå FAU  Fau ynskjer å få organisert elevkvelder. For 4.og 5. trinn 
og for 6.-7. trinn. Dette på onsdagar når Fau har tilgang til 
gymsal. 

 Fau informerte om at 17. mai komiteen var i gang. 
 Fau jobbar med ei slags natteravnordning rundt 

skuleområdet på kveldstid. Dei sjekkar også opp 
eigarskap/ ansvar for ulike forlatte bygningar rundt 
skulen 

 Det kom innspel om nærmiljøplan. Fau kan eventuelt 
søke midlar for å ruste opp området rundt skulen. 

Fau 
 

Saker frå SFO  Ikkje saker frå SFO. Det har også vore fin oppstart der.  

 
 


